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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 1 

Datum: Woensdag 14 december 2022 

Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlund Bodien, Peter Hendriks, Joke Hak, Jeanette 

Kleene, Klaasje van der Ley, Elma van Lienen (digitaal), Menno Molenaar, 

Franklin Karst 

Gasten: 

Afwezig mk:  

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ook de toehoorder van 

vandaag wordt van harte welkom geheten. Om half 8 sluit de participatieraad aan 

voor de kennismaking met wethouder Staal. Hiervoor wordt een apart verslag 

opgesteld. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

 

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Terugkoppeling voorzittersoverleg 24 november jl (Elma/Jeanette) 

Ilonka heeft het verslag hiervan gemaakt. In het overleg wordt de input van de RCPA 

gemist. Ook is benoemd dat er een afspraak gemaakt moet worden tussen de beide 

raden i.v.m. de mantelzorg. Dit komt niet terug in het verslag. Het overleg is later 

gestart dan de bedoeling was, hierdoor was de bijeenkomst wat rommelig. De 

participatieraad mist de agenda voor het voorzittersoverleg en het verzoek is om dit 

een paar dagen van te voren aan te leveren. Dit is bij Ada niet bekend en zij gaat dit 

nog navragen.  

Franklin geeft aan dat bij Grip wordt bijhouden hoeveel soorten aanvragen er zijn 

voor PGB zodat er tijdig geanticipeerd kan worden. De RCPA heeft een tijdje terug 

echter cijfers gevraagd en die kreeg de raad niet. Als het wel wordt bijgehouden in 

Grib waarom kon dit dan niet geleverd worden wordt afgevraagd.   

Op 11 januari komet Peter Veldman en een collega inzake het handboek openbare 

ruimte toegankelijkheid. De stand van zaken wordt dan toegelicht aan beide raden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. 19.30 uur Kennismaking met wethouder Staal 

Zie hiervoor het aparte verslag.  

 

Terugblik na afloop van het overleg → aangegeven is dat het een vrij open gesprek 

was waarbij de wethouder het eerlijk toegeeft indien hij iets niet weet.  

 

 

4. Verslag 23 november 2022 

Het verslag van de vergadering van 23 november 2022 wordt behoudens de 
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aanpassing van E-werk naar I-werk goedgekeurd.   

 

Naar aanleiding van: 

Kanskaarten via SNA → dit moet nog worden opgepakt 

Bezuinigingen dagbesteding → deze vraag is nog niet gesteld in het 

voorzittersoverleg en dit neemt Ada de volgende keer mee, evenals de vraag wanneer 

de aanbesteding voor inkoop jeugd gaat starten. 

Contactpunt mantelzorg → er zijn nog 2 mensen over en het is nog steeds niet 

afgesloten. Zoals het er nu uitziet komt er 1 lid bij ons en 1 lid gaat naar de 

participatieraad.  

 

 

 

 

Ada 

Ada 

5. Cliëntervaringsonderzoek Wmo en Jeugd 2021 

• Brief gemeenteraad 

• Rapportage Jeugd 

• Rapportage Wmo 

Dit punt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering. Franklin heeft dit 

onderzoek doorgestuurd, de RCPA heeft deze niet van de gemeente ontvangen. De 

participatieraad wel. Ada zal bij de gemeente melden dat we die niet hebben 

gekregen.  

 

 

 

 

 

 

 

Ada 

6. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Jeanette is inzake de inclusie bij de Nieuwe Kolk geweest en hier is een rondleiding 

geweest ook in het kader van de toegankelijkheid. Er kwam veel commentaar van 

ervaringsdeskundigen en men raakte ervan bewust dat de communicatie anders moet. 

Ze gaan nu meer rekening houden met mensen met een beperking.  

Franklin geeft aan dat inwoners van Assen die onder beschermd wonen vallen 

verhuisd zijn naar Groningen met dezelfde aanbieders. Onder aan de streep blijkt dus 

dat bewoners hier wel de dupe van worden. Vooral omdat ze in Groningen wel 

welkom zijn. Mensen die tussen wal en schip vallen in Assen kunnen nu wel in 

Groningen terecht. Hierop zal door de RCPA later teruggekomen worden.  

 

Zorg en welzijn 

Geen bijzonderheden. 

 

Werk en Inkomen 

Geen bijzonderheden. 

 

 

7.  Rondvraag en sluiting 

• Voor Klaasje is het haar laatste vergadering, volgende week wordt er tijdens 

een etentje afscheid van haar genomen. Klaasje wordt tijdens de vergadering 

al wel bedankt voor haar inzet in de afgelopen jaren. Die was gedegen en 

zeer waardevol. De RCPA gaat Klaasje zeker missen.  

• Ada heeft Kavas (Kans voor vrouwen in Assen) aangemeld bij de sociale 

agenda, dit is eerst beoordeeld en daarna pas goedgekeurd.  

• Wat zijn de criteria om op de sociale kaart te komen? Dit punt zal ook de 

volgende keer op de agenda komen.  

• Aaftien vraagt wat Jenny Chung gaat doen aangezien ze de gemeente per 1 

januari a.s. gaat verlaten. Aaftien zal haar in ieder geval nog een berichtje 

sturen.  

• Menno vraagt zich af wanneer de RCPA weer gaat werven. Dit punt zal in 

januari opgepakt worden.  

 

Ada sluit vervolgens om tien over negen de vergadering en wenst iedereen wel thuis.  
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De volgende formele vergadering is op 25 januari 2023.  

 


